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INDEPENDENTS-ERC 

Aixequem-nos ¡ 
anem-hi! 

No fa falta ser gaire espavilat per 
entendre que Independents-ERC, 
amb el suport fidel i constant del 
PSC, encapgala el govern de Santa 
Eulàlia de Rongana perqué ha sabut 
agrupar un equip de persones que, 
més en I là de lideratges aparatosos, 
tenen consciència que la generositat 
és l'eina bàsica per fer funcionar 
qualsevoi grup. I generositat voi dir 
capacitai real de treballar conjunta-
ment pel bé comú. I fer-ho sense 
estridències. 

No és el monnent de grans dedara-
cions ni escarafalls. Els gestos sem-
pre són necessaris, però la gestuali-
tat excessiva sol comportar foc d'en-
cenalls. Treballar en equip pel bé 
comú és la nostra divisa. I fer-ho amb 
propostes que augmentin la qualitat 

de Vida de les persones de Santa 
Eulàlia de Ronçana, de totes les per-
sones del pöble, és el nostre objec-
tiu. Tot això no és nou, és sabut per 
la major part de població: Indepen-
dents-Esquerra no té cap altre inte-
rés. Però aquest, d'interés, el defen-
sem tant com podem. Sempre amb 
les persones més preparades per 
encetar nous camins o per continuar 
la feina feta, des de fa set anys, al 
capdavant del govern de Santa 
Eulàlia de Ronçana. La resta, l'acar-
n i ssa ment, la critica fàcii no és altra 
cosa que foc d'encenalls, cridòria. 

També són focs sense brasa, efímers, 
les escalfades Irracionais que es 
generen, a vegades, a l'entorn de 
fets que són producte de l'accio polí-
tica: cap persona que ofereix el seu 
temps i el seu talent a la coMectivitat 
mereix aquest malestar i, equivoca-
dament o no, si la seva actuació és 
honesta i no escombra cap a casa, 
mereix respecte, ni que sigui des de 
l'actitud crítica. 

No cal dir que el projecte d'lndepen-
dents-Esquerra continua endavant i 
que no s'aturarà: eis principis que 
ens van animar fa quinze anys a pre-
sentar les nostres propostes a Santa 
Eulàlia de Ronçana continúen del tot 
vigents i, en la mesura de les nostres 
forces, ens piau continuar oferint 
rigor i treball en equip. 

Aixequem-nos i anem-hi: no deixeu 
que eis altres ho facin per vosaltres. 
Cadascú, des de la seva capacitai, 
sap que la política, en abstracte, no 
II pot oferir res, però que la mobilit-
zació personal, el sentir-se responsa-
ble del nostre present i del nostre 
futur és un compromis al qual no s'hi 
pot negar. 

Tot això, des de la total convicció que 
Independents-Esquerra és una porta 
oberta a la participació. 

Ara, quan l'estiu ja endolceix eis ves-
pres, aquietem-nos: preparem el 
futur, que és nostre i és de tothom. 

PSC 

El nostre 
candidat 

El nostre company Martí Farrés ha 
decidit que, després d'onze anys 
d'encapçalar el grup socialista pel 
nostre pöble, ha arribat l'hora de fer 
un canvi en la direcció i la renovado 
del projecte dels sodalistes, amb la 
convicció que aquest es reforçarà 
amb l'aportadó de noves idees i 
punts de vista. 

Amb la generositat que el caracterit-
za, en Martí Ferrés va posar a dispo-
sidó de l'assemblea el seu càrrec, 
proposant alhora la persona que era, 
segons el seu criteri, l'adequada per 
dur endavant el projecte deis soda-
listes per Santa Eulàlia de Ronçana. 

La decisió de tots eis assistents a l'as-
semblea va ser unànime i va escollir 
al company Joaquim Blanch per 
encapçalar les llistes socialistes a les 
properes eleccions municipals de 
l'any 2.011. 

Així, es va acordar, també, fer-ho ofi-
cial i es va convocar una roda de 

premsa pel dia 30 de Juny, on es va 
informar a diferents mitjans de 
comunicado de la renovadó del 
càrrec. 

En Joaquim Blanch va aprofitar per 
"agrair la confiança que havien 
dipositat les companyes i Companys 
sodalistes de Santa Eulàlia" i agafar 
el relleu d'en Martí "amb un senti-
ment de gran responsabilitat, alhora 
reforçat en la confiança que el pro-
jecte, les idees i les maneres d'enten-
dre la política local, un cop més 
rebran el recolzament de les veines i 
véins de Santa Eulàlia". 

En Joaquim Blanch, va aprofitar per 
agrair a en Martí Farrés, "tota la 
feina feta i per haver marcat una 
forma de fer política, basada en el 
seny i la defensa de l'estabilitat deis 
governs municipals que han dirigit el 
nostre pöble aquests últims 11 
anys". Va dir també que "dins del 
futur projecte socialista en Martí té 
un Hoc destacat i que el seu cam! no 
està esgotat, ja que compta amb en 
Martí per dur-lo a terme junts". 

Va donar també el seu primer mis-
satge a les ciutadanes i ciutadans, 
dient "que som opció de govern, 
que estem preparats pels reptes que 

això suposa i que els socialistes 
estem treballant en el programa de 
compromisos per la propera legisla-
tura" i, malgrat les dificultáis econò-
miques que es preveuen, "treballa-
rem en seguir transformant el nostre 
pöble, en la millora dels serveis i en 
tot allò que representi la millora de la 
qualitat de vida per a tots eis veins i 
veïnes de Santa Eulàlia. 

Tot ho farem des de la proximitat, a 
prop de la gent, escoltant molt, 
sense regatejar esforços i amb la 
voluntat de sen/ei que sempre ens ha 
caracteritzat". 

En Joaquim Blanch ha aprofitat 
també per dir que "tenim la voluntat 
d'incorporar al nostre projecte totes 
les persones que se'ns adrecin i res-
tin disposades a treballar al serve! de 
la comunitat, sense res a canvi, 
només amb la gran satisfacció que 
dóna haver fet una mica més feliços 
als altres. Hi esteu convidats". 

1 acaba "amb el compromis de fer 
públic el programa d'objectius per 
Santa Eulàlia, tan bon punt condo-
guin les feines d'estudi i redacció". 

Benvingut candidat i bona feina. 
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